
 

 

 

 

 

 

Referat af forældrebestyrelsesmøde i Gaia 

Dato:                 15.11.23–fra 17.00-19.00 

Sted: Gaia 

Forplejning: Vand, Kaffe/te og sødt  

Deltagere: 

▪ Sara Larsen, Mor til Noah på Ildfluerne 
▪ Anders Hytting Larsen, Far til benjamin på ildfluerne  
▪ Monica Andersen, Mor til Holger på luftballonerne og Arthur på Ildfluerne 

 

▪ Charlotte Rasmussen (medarbejder) 

▪ Ida Frederiksen (medarbejder) 

▪ Betina Bjærge (leder) 

 

Fraværende:            

Referent: Betina 

 

1. Godkendelse af dagsorden og punkter til eventuelt 
Sagsfremstilling: 
 

Beslutning:  
Ingen bemærkninger.  

 

2.  Tilbagemelding på tilsynet 2023 
Sagsfremstilling:  
Betina giver en tilbagemelding på tilsynet sammen med Anders og Charlotte, der deltog i 
mødet. 

Beslutning: 
Tilsynsrapporten blev gennemgået fra det uanmeldte tilsyn den 6. juni 23. Der er sket 
fremskridt fra det anmeldte tilsyn i 22. 

Vi arbejder fortsat på at udvikle den pædagogiske praksis. Vi har fokus på samtalerne til 
frokost, hvor vi gennem fokusord taler med børnene om forskellige madvare, hvor de 
kommer fra, deres form, konsistens, farve med videre. Vi taler både om og rundt om 
ordet. 

Vi arbejder også fortsat med at udvikle legen og de voksnes deltagelse og understøttelse 
af børnenes lege i hverdagen. 

Derudover arbejder vi med skemaer over dagen, så det er nemmere for vikarerne at 
træde ind i dagens rytme 

Forældrebestyrelsen oplever at personalet hele tiden arbejder med at udvikle og justere 
praksis – et eksempel er morgenmad, hvor personalet omorganiserer rutinen, da der er 
mange børn til morgenmad. Det finder bestyrelsen meget positivt, at personalet er hurtig 
til at gribe og handle på de udfordringer, der kan være. 



 

 

 

 

 

 

Desuden oplever bestyrelsen at det er tydeligt, hvilket tema, der arbejdes med i 
institutionen. Der er en rød tråd, det vises i glasmontrerne i indgangen og på det skrives 
og dokumenteres på aula. 

 

3. Madordningen 
Sagsfremstilling: 
Formændene for bestyrelserne i Nakskov og Horslunde har henvendt sig til sektorchef 
Espen Andersen med en bekymring for kvaliteten af madordningen. Bestyrelsen tager en 
drøftelse af situationen i Gaia. 

  
 

Beslutning: 
Formændene i bestyrelserne har haft et dialogmøde med sektorchef Espen Andersen 
vedrørende madordningen, da de har en bekymring herom. 

Der blev drøftet mængde, variation og kvalitet, da denne opleves svingende. 

Aftalen er, at der skal holdes møde med espen Andersen igen i slutningen af januar. 
Bestyrelsen i Gaia har derfor bedt om at personalet hver dag, krydser af i et skema 
bestyrelsen har lavet for at observere på kvaliteten af den mad, der serveres. 

 

4. Forretningsorden 
Sagsfremstilling: 
Som opfølgning på vores workshop for bestyrelsen, skal vi have formuleret en 
forretningsgang for møderne i Gaia. 

 

Beslutning: 
Punktet udsættes til næste møde 

 

5. Eventuelt og punkter til næste møde  
Sagsfremstilling: 

Næste møde er 10. januar kl. 17.00-19.00. 

 

Beslutning: 
 


	Referat af forældrebestyrelsesmøde i Gaia
	1.	Godkendelse af dagsorden og punkter til eventuelt
	Sagsfremstilling:
	Beslutning:

	2.	Tilbagemelding på tilsynet 2023
	Sagsfremstilling:
	Beslutning:

	3.	Madordningen
	Sagsfremstilling:
	Beslutning:

	4.	Forretningsorden
	Sagsfremstilling:
	Beslutning:

	5.	Eventuelt og punkter til næste møde
	Beslutning:



